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علم الهدی امام جمعه مشهد گفت: در آینده زندگی ما در این کشور، توسعه 
عدالت جریان دارد؛ یعنی در آینده کشــور مــا، تمام زیاده خواهی ها منفور مردم 
می شود. میدان اقتصاد در کشور ما، میدان توسعه عدالت خواهد بود؛ چراکه مردم 
ما خواهان حذف تمام رانت ها و زیاده خواهی ها هستند. مردم عدالت می خواهند، 
لذا در جامعه آینده ما عدالت اقتصادی حاکم خواهد بود. امام جمعه مشــهد بیان 
کرد: خاصیت سیاسی جامعه ما در آینده، توسعه مقاومت در استکبارستیزی است. 
مردم دارند مقاوم بار می آیند. هشت سال دفاع مقدس مردم ما را مقاوم کرد و امروز 
مقاومت به جایی رسیده است که رزمندگان ما دشمن را تا سر ده متری مرز اسرائیل 
عقب راندند و از آن جا، در حال جنگ با استکبار هستند. همچنین تحریم ها مردم ما 
را از نظر اقتصادی مقاوم کرده است و الان در برابر تمام مشکلات معیشتی و فراز و 
نشیب های اقتصادی، مردم ما مقاوم اند. همه این ها زمینه ساز ظهور امام زمان است. 

حجت الاسلام سید ابراهیم حسینی، خطیب جمعه فردیس با اشاره به اینکه 
نظارت جدی در حوزه اقتصاد و فرهنگ وجود ندارد، گفت: به گفته مسئولان، ۴ 
هزار مرغداری در استان البرز نهاده را با ارز ۴۲۰۰ تومانی گرفته اند؛ اما چرا یک مرغ 
هم تولید نکرده اند؟ چرا آنها را در ملأعام به مردم معرفی و مجازات نمی کنید؟ در 
بازه زمانی دو ماه، پنج هزار تن مرغ از یکی از استان های معین به البرز وارد شد که 
متولیان امر می گویند که هزار و ۸۰۰ تن مرغ گرفتیم و توزیع کردیم؛ یعنی ۳ هزار 

و ۲۰۰ تن، معادل ۳ میلیون و ۲۰۰ هزار کیلو مرغ گم شده است.  

هندی ها بار دیگر توقیف کشــتی ها و محموله هایی که از مبدا یا به مقصد 
ایران هستند، از سر گرفته اند.

طبق اعلام یک منبع آگاه به ایلنا ، کشــتی »کابل« متعلق به شرکت ادمیرال با 
مالکیت »برادران شمخانی« به بهانه نقص مدارک از تقریبا ١۰ روز پیش همراه با 
تمــام باری که در حال حمل آن بــوده، به حکم یک دادگاه هندی در بندر کاندلا 

توقیف شده  است.
بندر دولتی هند اعلام کرده  در مدارک ارائه شــده از ســوی این کشــتی و 
شرکت های کشتیرانی که حمل محمولات آنها با "کشتی کابل" صورت گرفته، 
تناقضاتی وجود دارد حال آنکه در طی دهه گذشته، در روند ارائه اسناد حمل کالاها 
به مقاصد مختلف از جمله هند تغییر خاصی رخ نداده و نمی توان گفت که بندر 

کاندلا تاکنون در جریان این روند نبوده  است.

مصطفی قلی خسروی، رئیس اتحادیه مشاوران املاک کشورگفت : در سایت 
و اپلیکیشن ها برخی از سوداگران تنها به بهانه چشم و هم چشمی، اقدام به درج 
آگهی های مسکن بدون در نظر گرفتن عرف منطقه می کنند.درج قیمت های غیر 
متعارف و خارج از عرف در برخی از سایت ها، زمینه ساز افزایش قیمت در بازار 
مسکن شده است.برای جلوگیری از درج قیمت مسکن یا اجاره در این سایت ها 

با دادستانی مکاتبه  داشته ایم و قرار است، قیمت  حذف شود.

محمود احمدی نژاد در توییتی، "ســرکوب خشــونت آمیز" اعتراضات 
کامیونداران معترض به واکسیناسیون الزامی کرونا در کانادا و جهان - موسوم به 
"کاروان آزادی ۲۰۲۲"- را مغایر با "آزادی بیان و حقوق بشر" خوانده و از "آزادی 

و حق انتخاب" معترضان واکسیناسیون الزامی حمایت کرده است.

خطیب نماز جمعه تهران با اشاره به اهمیت ورزش فوتبال و مسائل دو باشگاه 
پرطرفدار پایتخت اظهار داشــت: دنیای فوتبال، یک حوزه چندوجهی است که 
شامل ابعاد سیاسی، اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و روانی است. مدیریت بهینه این 
بخش، نیازمند یک فرایند نظام مند و درست است که در مسیر ارتقای این ورزش 
گام بردارد.ابوترابی فرد گفت: دولت محترم ضمن برنامه ریزی برای واگذاری سهام 
دو باشــگاه استقلال و پرسپولیس به توده های مردم،  مراقب باشد که افراد خاص 
سهام این باشگاهها را در اختیار نگیرند.وی تاکید کرد: سهام این دو باشگاه باید در 
اختیار هواداران آنها باشد و برای خرید سهام نیز محدودیت ایجاد شود. این کار 
از آسیب های احتمالی جلوگیری و راه را برای توسعه این ورزش هموار می کند.

در بودجه سال آینده برای خانوارهایی که صاحب چندین فرزند می شوند، 
وام  و تسهیلات متعددی در نظر گرفته شده است. از وام فرزندآوری تا وام ودیعه، 
خرید یا ساخت مسکن.بر اساس مصوبه کمیسیون تلفیق، مبلغ وام فرزندآوری 
از ۲۰ میلیون تومان شروع می شود و سقف آن ١۰۰ میلیون تومان است.مبلغ وام 
فرزنــدآوری به ازای فرزنــد اول ۲۰ میلیون تومان، به ازای فرزند دوم ۴۰ میلیون 
تومان، به ازای فرزند سوم ۶۰ میلیون تومان، به ازای فرزند چهارم ۸۰ میلیون تومان 
و به ازای فرزند پنجم و بیشتر از آن، ١۰۰ میلیون تومان است.جز وام فرزندآوری، 
اگر خانواده ای صاحب فرزند ســوم و بیشتر شود، می تواند از وام قرض الحسنه 
خرید، ساخت یا وام ودیعه مسکن استفاده کند. مبلغ این وام ۲۲۰ میلیون تومان و 

زمان بازپرداخت آن ۲۰ سال است.

تازه ترین گزارش بانک مرکزی از وضعیت چک های برگشــتی در دی ماه 
امســال نشــان می دهد که بالغ بر ۵۵۳هزار فقره چک به ارزش ۳۰۵هزار میلیارد 
ریال برگشت خورده که نسبت به آذرماه از حیث تعداد ١.۶درصد و از حیث مبلغ 
١۹.۶درصد رشد داشته است.در ماه گذشته در استان تهران حدود ١۵۷هزار فقره 
چک به ارزش بیش از ١۳۵هزار میلیارد ریال به دلایل مختلف از جمله کمبود یا 
کسری وجه پاس نشده که از نظر تعداد ۷.۶درصد و از نظر ارزش ۹.۸درصد کل 

چک های مبادله شده در کشور را به خود اختصاص داده است.

عباس عبدی، فعال سیاســی در ارزیابی آخرین وضعیت مذاکرات برجامی 
توئیت زیر را منتشــر کرد. عباس عبدی، فعال سیاســی اصلاح طلب در توئیتی 
نوشت:بیانیه سیاسی کنگره که سهل است، حتی قانون هم تصویب کند، فایده ندارد 
چون اگر منافعشان اقتضا کند، برجام را نقض خواهند کرد. تنها تضمین واقعی، 

قدرت است. اگر قدرت دارید امضا کنید؛ اگر ندارید مذاکرات را کش ندهید.

نماینده ادوار مجلس گفت: خیلی از انتصابات جای دفاع ندارد؛ یعنی شما 
می پرسید رزومه  این فرد چیست، می گویند پیاده رفته کربلا!غلامعلی جعفرزاده 
ایمن آبادی، نماینده ادوار مجلس درباره اظهارات اخیر سخنگوی شورای نگهبان 
درباره دخالت نمایندگان در انتصابات گفت: واقعیت امر این است که نمایندگان 
ناظرند و نباید در انتصابات دخالت کنند؛ اما باید بر انتصابات نظارت کنند این دو با 
هم متفاوت است. مصداقی نگویند که باید ایکس یا ایگرگ را بگذاری و به وزیر 
فشار بیاورند، این اشتباه است. همین عدم نظارت، این همه انتصاب فامیلی را به 
وجود می آورد؛ خواهشی که من دارم این است که نه افراط و نه تفریط!او افزود: 
اگر بگویید نماینده نباید دخالت کند، مگر می شود؟! نماینده ناظر است. برای مثال 
گاهی یک وزیر ســه تا خواهرزاده خود را به وزارت می برد. شایسته ســالاری و 
شایسته گزینی مطالبه مردم است زیرا به نماینده مجلس مراجعه می کنند و می گویند 
این شایسته گزینی کجا رفت. بنابراین »در انتصاب« نه اما »بر انتصاب« آری! این دو 
با هم متفاوت است. انتخاب وزیر با دولت است اما اینکه آیا این وزیر صلاحیت 
دارد یــا خیــر، نماینده مجلس بر آن انتصاب نظــارت می کند و رأی می دهد. در 
مدیریت های پایین تر و منطقه ای هم به همین شــکل است. پس دخالت نماینده 

»در«، اشتباه است اما »بر« درست است.

اخبار ویژه ... سخنگوی جمعیت آبادگران ایران اسلامی مطرح کرد:

آسیب شناسی کارکرد احزاب در موسم 
پساانتخاباتی

سرویس سیاسی- قاسم محمدی سخنگوی 
جمعیــت آبادگران ایران اســلامی بــا بیان اینکه 
احزاب بــه عنوان رکنی از ارکان دموکراســی در 
ســایه قوانین کشور بعد از هر انتخابات –چه برنده 
باشــند یا بازنده- بایــد بتوانند بدنه حزبی خود را 
بازســازی کرده و به فعالیت های تشکل خود جان 
تــازه ای بدهند، اظهار کرد: حزبی موفق اســت که 
همواره نیروهایش از پایین به سمت بالا در حرکت 
 باشــند و ســالها در یک حالت و با یک تیم قدیمی 

درجا نزند.
این نماینده پیشــین مجلس شورای اسلامی 
افزود: احــزاب در فضای بعد از هر انتخابات باید 
نظرات مــردم و اصناف مختلــف را جمع آوری، 
بررســی و تحلیل داده کنند و بــرای پیداکردن راه 
حــل، آن مطالبه را در اختیار کارگروه ها، کمیته ها و 

دفاتر تخصصی خود قرار دهند. 
احزاب بر حســب ضروت هــا و تقاضاها و 
نیازهای اجتماعی در چارچوبی که نظام سیاســی، 
قانون اساسی و تکالیف حزبی اجازه می دهند، گام 
به گام پیش می رود و به عنوان واســطه بین مردم و 

نظام سیاسی عمل می کنند.
وی بــا تاکید بر اینکه ما فقــط عنوان حزب 
را یدک می کشــیم، گفت: اینکه احزاب بتوانند به 
عنوان رکن دموکراســی اقدامات ذکر شده را انجام 
دهند، جای تردید اســت که حداقل در کوتاه مدت 
چنین فضایی را به دست بیاورند. آنچه ما به عنوان 
کارکردهــای متعارف حزب در دنیا می شناســیم 
قاعدتا احــزاب باید حوزه های تخصصی مختلف 
و  متنوعی را شــکل داده و کادرهای مرتبط با آن را 
شــکل بدهند چراکه به نوعی کمیته های تخصصی 
احــزاب نظرات متنوع و متکثر جامعه را نمایندگی 

می کنند.
محمدی با اشــاره به اینکه کار جدی در ایجاد 
کمیته های تخصصی در احزاب ایران نشده است، 
بیان کرد: احزاب ما در این حوزه هم ضعف عمده 
دارند، هر از گاهی بر حســب نســیم های موسمی 
سیاســی، وضعی و آلارم های اجتماعی که ناشی از 
انتخابات است عده ای معطوف به این وضعیت می 
شــوند و البته اکثراً قائم به فرد و در قالب جبهه ها، 
انجمن ها، جمعیت ها و ائتلاف هایی به سراغ افکار 
عمومی می روند اما این کنش های فصلی و موسمی 
به حدی تکرار شده که حزب بعد از انتخابات عملا 
ماموریت خــود را پایان یافته تلقی می کند و چون 
برای منتخبان مورد حمایت حزب برنده مکانیسم 
عیارسنجی عملکرد و پاسخگویی وجود ندارد، به 
مــرور مردم را دلزده می کنند و این همان آســیب 
 و مرضــی اســت که احزاب ما امــروز به آن مبتلا 

هستند.
 مدیریت حزبی کشور دچار مشکل است
نماینده پیشین مردم اردبیل در مجلس شورای 
اسلامی ادامه داد: برخی می گویند بخش مربوط به 
احزاب قانون اساسی باید اصلاح شود،اما من چنین 
اعتقادی ندارم. در حال حاضر زود اســت ســراغ 
قانون اساســی برویم چون هنوز در پایین دست، 

احــکام و قوانین موضوعی احزاب را حل نکردیم. 
امروز علاوه بر خلأهای قانونی مربوط به احزاب، 

در حزب داری هم دچار مشکل هستیم.
 نیاز به یک انقلاب حزبی داریم

محمــدی ادامه داد: بــه نظرم بــرای ایجاد 
جامعه ای عملگرا و زنده برای شــریک شدن مردم 
در کارزارهای مهم سیاســی بعد از چهل و سه سال 
کــه از انقلاب می گذرد، نیاز به یک انقلاب حزبی 
داریم و لازم است احزاب از نظر شکلی و محتوایی 
بعد از ۴۳ سال پوست اندازی کنند، چون در تشکیل 
دولت، مجلس و دیگر نهادهای انتخابی واقعا جای 
احزاب خالی است و جا دارد در مورد ارتباط یافتن 
قانون احزاب با قانون انتخابات یک فکر اساسی و 

تجدیدنظر جدی شود.
وی بــا بیان اینکه فعالیت های حزب آبادگران 
مبتنــی بر برنامه محوری، ارائه برنامه، آموزش های 
بــاز و جامعه محور و کمک روند آشــنائی جامعه 
با فلســفه تحزب و کارکرد ذاتی حزب در مســیر 
درســتی قرار دارد، اظهار کــرد: جمعیت آبادگران 
جــوان مجامــع عــادی و فوق العاده خــود را به 
صــورت مرتب برگــزار می کند. ایــن حزب در 
حوزه های سیاســی، فرهنگــی، اجتماعی، محیط 
زیســتی، بین الملل و تا حدودی مباحث اقتصادی 
کمیته های فعال دارد که در این کمیته ها مجموعه ای 
مرکــب از جوانان، بانوان و افــراد مجرب و البته 
متخصــص و دانش آموختگان دانشــگاه پیرامون 
حــوزه تخصصی خود در جلســاتی برنامه ریزی 
شــده بحث، تبادل نظر و نهایتا اقدام به جمع آوری 
و فایــل کردن تصمیمات و تحقیقات خود می کنند 
و بخشــی از نتایج جلســات تخصصی کمیته های 
حــزب آبادگران جــوان در اختیار ســازمان ها، 
 وزارتخانه ها و مراکز مربوطه و کلا دولت مســتقر 

قرار می گیرد.
هیــچ بهانــه ای نمی توانــد مانــع 

فعالیت های حزبی ما شود
نماینده پیشین مردم اردبیل در مجلس شورای 
اســلامی گفت: با توجه به ادامه دار شــدن شیوع 
ویروس کرونا، حزب آبادگران جوان در بسترهای 
آنلاین به صورت روزانه، هفتگی و ماهیانه در قالب 
کمیته های مختلف از یک ســو و جلسات شورای 
مرکزی از ســوی دیگر فعال است و هیچ بهانه ای 
نمی تواند مانع فعالیت های حزبی ما شــود. حزبی 
که دارای مرامنانه، منشــور و مانیفست است باید 
به ســمتی برود که هم کارکرد حزبی را به صورت 
اکتیو حفظ کند و هم در جهت نفع ملی که سطحی 
از آن در زنده ماندن کنش های سازمان یافته حزبی 
تبلــور می یابد حرکت کند. معتقدم ما یعنی افراد و 
احزاب وظیفه داریم برای بالندگی و توســعه همه 
جانبه ایران و نظام جمهوری اســلامی تمام اهتمام 

خود را به کار گیریم.  
وی خاطرنشان کرد: دولت ها هم باید قابلیت 
نقدپذیــری توســط احزاب بازنــده )دولت های 
در ســایه( را داشــته باشــند و اینکه اولا  شرایط 
را بــرای فعالیت حزب یا احزاب رقیب تســهیل 
کنــد و دوم، مشــورت ها، راهکارها و برنامه هایی 
کــه احــزاب در ارکان و کارگروه های تخصصی 
خــود چکــش کاری و پخته کرده انــد را با روی 
 فــراخ و رغبت تا حدی که ممکن اســت، به کار 

ببندند. 
همچنیــن دولت های مســتقر این نــگاه را 
نســبت به مطبوعــات منتقد رقیــب تعمیم دهند 
و رســانه ها هم باید نقدشــان منصفانه و به وقتش 
 هــم نقاط قــوت و توفیقــات دولت مســتقر را 

پررنگ کنند.

سخنگوی جمعیت آبادگران ایران اسلامی درباره علت بی عملی احزاب در فواصل انتخاباتی با بیان اینکه آنها بعد از انتخابات ماموریت خود را 
پایان یافته تلقی می کنند، گفت: کنش های فصلی و موسمی و ائتلاف های دقیقه  نودی احزاب مردم را نسبت به انتخابات دلزده کرده است.

 احــزاب در فضای بعد از هر انتخابــات باید نظرات مردم و اصناف مختلف را جمع آوری، 
بررســی و تحلیل داده کنند و برای پیداکردن راه حل، آن مطالبه را در اختیار کارگروه ها، 
کمیته هــا و دفاتر تخصصی خود قــرار دهند. احزاب بر حســب ضروت ها و تقاضاها و 
نیازهای اجتماعی در چارچوبی که نظام سیاســی، قانون اساسی و تکالیف حزبی اجازه 
می دهند، گام به گام پیش می رود و به عنوان واسطه بین مردم و نظام سیاسی عمل می کنند.

 

سرویس سیاســی-با اتمــام 
مهلت آزادسازی ســواحل کشور، 
مسئولان مدعی هستند ١۰۰ درصد 
از اراضی ساحلی شمال و ۹۰ درصد 
از سواحل جنوب از تصرف نهادها 

خارج شده است.
طرح آزادســازی ســواحل و 
حریم ۶۰ متری دریا از سال ۸۶ آغاز 
شــد که با گذشت ١۴ ســال از این 
ماجرا و تاکیــد اخیر رئیس جمهور 
آمار چندانی از آزادســازی سواحل 
جنوبی اعلام نشــده بود. قائم مقام 
ســازمان جنگل ها اذعان می کند که 
تصرف در اســتان هــای جنوبی به 
لحاظ وســعت بیش از شمال است.
بیانی قائم مقام ســازمان جنگل ها، 
مراتــع و آبخیزداری گفت: از لحاظ 
موردی بیشترین آمار تصرف در اداره 
کل ســاری استان مازندران صورت 
گرفته است. به گفته بیانی، آزادسازی 
ســواحل جنوب همچنان در حال 
انجام اســت و قــدری کار به دلیل 
تعیین تکلیف تصرفات در محدوده 
شهرها ســخت تر است. یک سری 
سواحل استان جنوبی دست دستگاه 
های نظامی و ۳۸ مورد اسکله دست 
دستگاه های دولتی است که برخی از 
این هــا مجوز قانونی دارند.با وجود 
آنکه ۴ هزار و ۹١۰ کیلومتر سواحل 
در جنوب کشــور اســت، از این رو 
اجــرای قانون ۵۴ حریم ۶۰ متر دریا 
نیازمند اهتمام جدی دســتگاه های 
مربوط اســت چرا که قــرار گرفتن 
در حریم شــهرها و تصرف توسط 

دستگاه های نظامی کار آزادسازی در 
جنوب را کمی دشوار تر کرده است.

 آزادســازی کامل سواحل 
استان های گیلان 

طبــق گفته میرحامــد اختری 
مدیــرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
گیلان، یک روز مانده به پایان مهلت 
قانونی رئیس جمهور تمامی سواحل 
گیلان که در اختیار دســتگاه دولتی 

بود، آزادسازی کامل شدند.
آمارها نشــان مــی دهد که ١۵ 
درصد ســواحل اســتان گیلان در 
تصرف اشخاص حقیقی و حقوقی 
بــود که از این میــزان ١١ درصد در 
تصرف دســتگاه هــای دولتی و ۴ 
درصد باقی مانده اشــخاص حقیقی 

است.
 حسینی پور اســتان مازندران 
می گوید: از اولین روز دســتورات 
رئیس جمهور با تمامی دستگاه های 
اجرایی و نظامی انجام شد که بعد از 
گذشت ۲۰ روز تمامی سواحل )صد 

در صــد( کــه ١۹ کیلومتر در اختیار 
وزارت اطلاعات بود، آزاد شد.

حــال با آزادســازی تصرفات 
دســتگاه های دولتی در استان های 
شــمالی، نوبت اجــرای طرح های 
گردشگری و تســهیل در سهولت 
مردم از سواحل رسیده است، ضمن 
آنکه  با توجه به نگرانی تصرف مجدد 
ســواحل، بحث آزادسازی از طریق 
تصاویر ماهواره ای باید رصد و پایش 

شود تا این امر رخ ندهد.
به گفته حسینی پور، با آزادسازی 
ســواحل برای مرحله بعدی اجرای 
این کار مبنی بر زیباســازی آماده می 
شویم که طرح های متعددی در این 

راستا مطرح شده است.
و  آموزشــی  ســواحل 

تفریحی وزارت نفت آزاد شد
قمری نژاد معاون امور پشتیبانی 
شــرکت ملی نفت ایران گفت: بنابر 
دستور ریاســت جمهوری مبنی بر 
آزادســازی ســاحل دریا، از همان 

ابتدای امر هرگونه مانع مانند میله ها 
و لوله های تعبیه شده به  منظور پلاژ 
و پمپــاژ آب دریا در داخل اســتخر 
روباز، جمع آوری و ســاحل به  طور 

کامل آزاد شد.
قمری نــژاد می گویــد: یک 
استخر روباز متعلق به این مجتمع با 
عمر بیش از ۵۵ ســال با هدف شنای 
امــن و جلوگیری از غرق شــدگی 
ساخته شده که حدود ۲۵ متر از آن در 
حریم ساحلی دریاست و اگر دستور 
به تخریب آن صادر شــود، از طرف 
شــرکت ملی نفت ایــران، ممانعتی 
وجــود ندارد. حــدود ۸۰ درصد از 
پارک جنگلی در مجتمعی به وسعت 
۲۵۰ هکتــار که از ســال ١۳۳۹ در 
محمودآباد به  منظور افزایش کارآیی 
کارکنان نفت پایه ریزی شده، پیش از 
انقلاب ساخته شد و پس از انقلاب 
نیز تا ســال ١۳۷١ برج ها، ویلا ها و 
دیگر اماکــن آن تکمیل و راه اندازی 
شــده اســت. معاون امور پشتیبانی 
شــرکت ملی نفت ایران آزادسازی 
ســواحل جنوب را بــه علت حفظ 
امنیت تأسیســات نفتی امکان پذیر 
نمی دانــد. گرچــه دســتور رئیس 
جمهور برای آزادسازی حریم ۶۰ متر 
سواحل دریای خزر اقدامی محکم و 
قاطع برای بازگشت حریم سواحل به 
عموم مردم بود،، اما جای این سوال 
مطرح است که چرا عمده آزادسازی 
ها مربوط به ســواحل شمال است 
و خبر چندانی از ســواحل جنوب 

نیست؟

فرصتآزادسازیسواحلتمامشد؛

۱۰۰درصدازسواحلشمالیو۹۰درصدازسواحلجنوبیآزادشد

سرویس سیاسی- نایب رئیس 
کمیســیون اجتماعی مجلس شورای 
اســلامی گفت: پــس گرفتن لایحه 
همسان ســازی حقوق بازنشستگان 
توســط دولت می تواند به دلیل اعمال 
اصلاحات مثبت و منطقی در آن باشد.
علی بابایی کارنامی نماینده مردم 
ساری در مجلس شورای اسلامی در 
مطلبی در صفحه شــخصی خود در 

توئیتر نوشت:
 »پــس گرفتن لایحه همســان 
ســازی حقوق بازنشســتگان توسط 
دولت می تواند به دلیل اعمال اصلاحات مثبت و منطقی در آن باشــد، اما در 
این شــرایط که برخی جریانات رسانه ای از هیچ تلاشی برای تشویش اذهان 
عمومــی فروگذار نمی کنند، عدم اطلاع رســانی در خصوص علت این امر 

جای سوال دارد.« 
بــر اســاس این گــزارش، رحیم زارع ســخنگوی کمیســیون تلفیق 
لایحــه بودجه ١۴۰١ از همســان ســازی حقوق بازنشســتگان در ســال 
آینــده خبــر داد و گفت: کمیســیون تلفیق تصویب کرد کــه از محل بند و 
 تبصره ۲ لایحه بودجه همســان ســازی بازنشستگان در ســال آینده انجام 

شود.

سرویس سیاســی-وزیر امور خارجه کشورمان گفت: پیشرفت ها در 
روند مذاکرات قابل توجه است، اما هنوز طرف مقابل در برخی موضوعات 
کلیدی باید تصمیمات جدی سیاســی اتخاذ کند و اراده عملی خود را نشان 

دهد.
حســین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه کشورمان در ادامه دیدارهای 
خود در حاشــیه کنفرانس امنیتی مونیخ با »آنتونیو گوترش« دبیرکل سازمان 
ملــل متحد دیدار و در خصوص مســائل مورد اهتمام و علاقه مشــترک از 
حملــه اوضاع یمن، افغانســتان و آخرین تحولات در مذاکرات وین گفتگو 

و تبادل نظر کرد.
امیرعبداللهیان در این دیدار با اشــاره به این که گفتگوها و رایزنی های 
منظم میان دو طرف باعث نزدیکی دیدگاه ها شده است، در خصوص اوضاع 
افغانستان بر استمرار کمک های انسان دوستانه به مردم این کشور تاکید کرد و 
موضوع تشکیل دولت فراگیر و مشارکت همه گروه های سیاسی در افغانستان 
را در رفع مسائل و مشکلات این کشور حائز اهمیت و بسیار موثر دانست.

وی با ابراز تاســف از تداوم ورود موج گســترده آوارگان از افغانستان 
به ایران و مواجه شــدن این کشــور با خطرات ناشی از گسترش پدیده شوم 
تروریســم، آوارگان و تولیــد و قاچاق مواد مخدر کــه ثبات و امنیت منطقه 
و جهــان را تحت تاثیر خود قرار می دهد، بر ضرورت گســترش و تقویت 
کمک های ســازمان ملل و خدمات کمیســاریای عالی ســازمان ملل متحد 
 در امور پناهندگان به کشــورهای همســایه افغانســتان و در راس آن ایران 

تاکید کرد.
وزیر امور خارجه کشــورمان همچنین در خصوص وضعیت جاری در 
یمن، اظهار داشــت: موضوع یمن به نقطه بحرانی رسیده و تلاش برای حل 
و فصل سیاســی این بحران و جلوگیری از تداوم فاجعه انسانی در یمن باید 

حداکثری باشد.
امیرعبداللهیان همچنین بر اهمیت نقش شــخص دبیر کل سازمان ملل 
متحد در حل و فصل بحران یمن و پایان تجاوز و جنگ در این کشور تاکید 

کرد.
وی در خصوص مذکرات رفع تحریم های ایران در وین نیز، با اشــاره 
به جدی و فشرده بودن گفتگوها، تصریح کرد: پیشرفت ها در روند مذاکرات 
قابل توجه است، اما هنوز طرف مقابل در برخی موضوعات کلیدی از جمله 
در تامین حقوق و منافع مشــروع ایران باید تصمیمات جدی سیاســی اتخاذ 

کند و اراده عملی خود را نشان دهد.
آنتونیو گوترش، دبیرکل ســازمان ملل متحد نیز با ابراز خرســندی از 
فرصت این دیدار با وزیر امور خارجه کشــورمان و تبادل نظر و مشــورت 
مســتقیم، گفت: ما هم فکر می کنیم باید دولت افغانســتان واقعا فراگیر باشد 
 و نه نمایشــی و معتقدیم دولت تک قومی راه حل مشــکلات در افغانستان 

نیست.
وی مراتب قدردانی عمیق این ســازمان و جامعه جهانی را از رویکرد 
جمهوری اســلامی در قبال مهاجرین افغانســتانی کــه وضعیت خطرناک 
و بحــران بــه خود گرفته، ابراز داشــت و تاکید کرد: ســازمان ملل متحد با 
اطــلاع از وضعیت کمک های محدود و پایین نهادهای بین المللی به ایران، 
بــر لــزوم افزایش و تقویت حمایــت ها و کمک های جهانــی به ایران در 
 خصــوص مهاجرین و پناهجویان افغانســتانی و پیگیری این موضوع تاکید 

کرد.
دبیــرکل ســازمان ملل متحد با اشــاره به نگرانی هــای جامعه جهانی 
از رشــد پدیده شــوم تروریســم در افغانســتان، همچنیــن دغدغه های 
رفع مســائل انســانی از جمله تحقق حق تحصیل و آمــوزش برای زنان و 
دختران در افغانســتان، بر ضرورت حمایت و کمک به اقتصاد افغانســتان 
و جلوگیری از بروز بحران و فروپاشــی اقتصادی در این کشــور که موجب 
 تبعاتــی بــرای ثبات و امنیت این کشــور، منطقه و جهان می شــود، تاکید 

کرد.
آنتونیو گوترش با تایید دیدگاه ها و نگرانی های انسان دوستانه جمهوری 
اسلامی ایران در قبال بحران و تداوم جنگ در یمن، خاطر نشان کرد: استمرار 
این فاجعه انسانی واقعا شایسته جهان نیست و باید صلح و ثبات به این کشور 
و مردم یمن و منطقه برگردد و همه طرف ها و کشورها باید به تحقق راه حل 

سیاسی در یمن کمک کنند.
وی همچنین در خصــوص موضوع مذاکرات وین و برجام هم، تاکید 
کرد: همه منتظریم که یک توافق مورد قبول همه طرف ها برای اجرایی شدن 
هرچه زودتر توافق از ســوی طرف های مذاکره و تامین منافع ایران حاصل 

شود.

نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس:

عدم اطلاع رسانی درباره دلیل پس 
گرفتن لایحه همسان سازی حقوق 

بازنشستگان جای سوال دارد

امیرعبداللهیان در دیدار با گوترش:

طرف مقابل در وین اراده عملی خود 
را نشان دهد
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